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Bornova’dan gençlik ve 
özgürlük haykırışı

B ornova Belediyesi’nin 
düzenlediği Genç-
lik Festivali, 
Küçükpark’tan Cum-

huriyet Meydanı’na kor-
tej yürüyüşü ve Grup Seksen-
dört konseriyle görkemli bir 
final yaptı. Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, eşi ve kızıyla katıl-
dığı yürüyüşte gençlere hitaben 
yaptığı konuşmada, “Korkmu-
yoruz, susmuyoruz, vazgeçmi-
yoruz. İnadına özgürlük, ina-
dına Cumhuriyet, inadına 
Mustafa Kemal Atatürk!” diye-
rek coşkuyu zirveye taşıdı. Bin-
lerce gencin katıldığı etkinlikte 
Atatürk ve Bandırma Vapuru 
teması ön plandaydı. Grup Sek-
sendört solisti ise konseri genç-
lerin arasında izleyen bir baş-
kan görmenin kendisi için bir 
ilk olduğunu vurguladı.

Bornova Belediyesi’nin 

13 Mayıs’ta Küçükpark 
Meydanı’nda başlattığı Genç 
Festivali, görkemli bir final-
le sona erdi. Festivalin son 
gününde Suvari Caddesi 
boyunca Küçükpark’tan Bor-
nova Cumhuriyet Meydanı’na 
kortej yürüyüşü gerçekleştirildi. 
Gençlerin büyük ilgi gösterdi-
ği yürüyüşte Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, eşi Beste 
Eşki ve kızı Asya Tuna ile en 
önde yer aldı. CHP İzmir Mil-
letvekili Ednan Arslan ve CHP 
Kadın Kolları MYK Üyesi 
Rahşan Halat Nazlıoğlu da 
korteje katılarak gençlerle bir-
likte yürüdü.

Kortejin en dikkat çeken 
unsurları arasında dev Türk 
bayrağı, Atatürk posteri ve 
Atatürk’ün 19 Mayıs 1919’da 
Samsun’a çıktığı Bandırma 
Vapuru’nun dev maketi yer 
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aldı. Bando eşliğinde marşlar söylendi, 
“Hak, hukuk, adalet” sloganları atıldı. 
Korteje esnaf ve vatandaşlar da ellerin-
de bayraklarla eşlik etti.

CUMHURIYET MEYDANI’NDA 
GRUP SEKSENDÖRT RÜZGÂRI

Kortej yürüyüşünün ardından Bor-
nova Cumhuriyet Meydanı’nda sahne 
alan Grup Seksendört, gençlerin sev-
gisiyle karşılandı. Binlerce Bornova-
lı, grubun en sevilen şarkılarını hep 
bir ağızdan söyledi. Coşkulu kalaba-
lık, “Mustafa Kemal’in askerleriyiz” 
sloganlarıyla meydanı inletti. Konseri 
eşi ve kızıyla birlikte gençlerin arasın-
da izleyen Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, sahneye çıkarak gençle-
re şu sözlerle hitap etti:  “19 Mayıs 
Gençlik ve Spor Bayramımız, Mustafa 
Kemal Atatürk’ün manevi doğum günü 
kutlu olsun. Türkiye’nin her yerinde 
vatandaşlarımızın sokağa çıkmaması 
için baskıların yapıldığı, hukuksuzluk-

ların yaşandığı, istibdadın ortaya kon-
duğu bir dönemde 19 Mayıs’ı kutlamak 
için Bornova Meydanı’na gelen tüm 
gençleri selamlıyorum.”

 Eşki, konuşmasında İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’na da selam göndererek, 
“Ağzımızı Cumhuriyetle dolduracağız, 
korkmadan Mustafa Kemal diyeceğiz. 
Korkmuyoruz, susmuyoruz, vazgeç-
miyoruz. Kah-
rolsun istibdat, 
yaşasın Hürriyet.
İnadına özgür-

lük, inadına Cumhuriyet, inadına Mus-
tafa Kemal Atatürk diyoruz. Buraya 9 
yaşındaki kızımla geldim. Onun da ile-
ride sizler gibi aydın, çağdaş ve Ata-
türkçü olmasını istiyorum. Bu karanlık 
günleri gençlerin umuduyla ve inancıy-
la aşacağımıza eminim” diye haykırdı.

Başkan Eşki, konuşmasını 19 
Mayıs’ta Gündoğdu Meydanı’na yapı-
lacak büyük buluşmaya tüm Borno-

valıları davet ede-
rek tamamladı:  
“Herkesi yanları-
na, eşlerini, komşu-
larını, anne baba-
larını, sevgililerini 
alarak büyük bir 
coşkuyla  Gündoğ-
du Meydanı’na 
davet ediyorum. 
O gün hep birlikte 
öyle kalabalık, öyle 
coşkulu, öyle inanç-

lı olalım ki; Bizleri sindirmeye çalışan-
lara, korkutmak isteyenlere en güzel 
cevabı verelim”

GRUP SEKSENDÖRT’TEN 
ANLAMLI MESAJ

Grup Seksendört’ün solisti Tuna 
Velibaşoğlu, sahneden Başkan 
Eşki’ye teşekkür ederek duygularını, 
“Türkiye’nin dört bir yanında sayısız 
konser verdim ama Ömer Başkan gibi 
konseri gençlerin arasında izleyen bir 
başkan görmedim” sözleriyle paylaştı. 
Konuşmasında son dönemde yaşanan 
hukuksuzlukları işaret eden Velibaşoğ-
lu, defalarca tutuklanmış ve hayatının 
büyük bölümünü hapiste ya da sürgün-
de geçirmiş olan Nazım Hikmet’i ana-
rak, “O bugün dünyanın en büyük şairi. 
Yani bugün esir olanlar yarın kahra-
man olabilirler” dedi.
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Özgür Özel, Erdoğan’a 
“Yerel diktatör” dedi
C umhuriyet Halk Partisi’nin 

partinin cumhurbaşka-
nı adayı ve İstanbul’un seçil-
miş belediye başkanı ekrem 

İmamoğlu’nun 19 Martta şafak ope-
rasyonuyla gözaltına alınması sonrası 
başlattığı ‘’Millet iradesine sahip çıkı-
yor’’ mitinglerin en büyüklerinden biri 
İzmir’de yapıldı. 

Mitinge 2 milyon kişinin katıldığını söyle-
yen CHP lideri Özgür Özel, “Erdoğan’dan 
bir dünya lideri, küresel lider çıkarmak 
mümkün değildir. Zaten yerelde demok-
rat değilsen küresel bir lider olamazsın ve 
buradan gözünün içine baka baka söylü-
yorum. Sen küresel bir lider değil, yerel 
bir diktatörsün, otokratsın. Tek adam-
sın” dedi. Özel, Silivri’nin muhalifler için 
“toplama kampına” dönüştüğünü belirtir-
ken, “Hitler’in Stadelheim Hapishanesi 
neyse, Esad’ın Sednaya’sı neyse, Erdoğan’ın 
Silivri’si de odur, muhalifler için toplama 
kampıdır! O hapishaneleri rakiplerin atıl-
dığı kuyular olarak görenler bilsin ki biz o 
kuyulardan Yusuf’lar gibi çıkacağız” dedi.

Mitingde diğer mitinglerde olduğu gibi 
Ekrem İmamoğlu’nun  mesajı da okundu. 

Ardından Duman Grubu, CHP mitingle-
rinin şarkısı haline gelen Kufi’yi de söyle-
diği bir konser verdi.

Ekrem İmamoğlu’nun eşi Dr. Dilek 
Kaya İmamoğlu da mitinge katıldı. İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay’ın da bir konuşma yaptığı buluş-
mada,  İmamoğlu’nun Silivri’den gönder-
diği mektubunu Şenol Aslanoğlu okudu.

IMAMOĞLU’NUN MESAJI
Mektubuna, “Güzel İzmir’in güzel insan-

ları, Gündoğdu Meydanı’nı Ege’nin tüm 
renkleriyle dolduran kıymetli yurttaşla-
rım, geleceğimizin umudu sevgili genç-
ler; 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik 
ve Spor Bayramımız kutlu olsun” sözle-
riyle başlayan İmamoğlu, Silivri’den şu 
mesajları verdi:

“Tam 106 yıl önce, 1919’un o karan-
lık günlerinde, bir milletin makûs talihi-
ni değiştiren bir adım atıldı. Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk, Samsun’a çıkarak, 
bir ulusun kurtuluş ve haysiyet yürüyü-
şünü başlattı. O gün Samsun’da başlayan 
yürüyüş, Amasya’da kararlılıkla şekillen-
di, Sivas ve Erzurum’da halkın desteğiyle 

taçlandı, Ankara’da Meclis’le milletin ira-
desi oldu, kurtuluşun ve kuruluşun şehri 
İzmir’de ise milletin zaferi olarak tarihe 
geçti. Bugün burada, onun başlattığı kur-
tuluş mücadelesinin izinden giden bizler, 
yeni bir uyanışın, yeni bir direnişin, yeni 
bir kurtuluşun adımını İzmir’den atıyoruz. 
O gün, emperyalizme karşı ayağa kalkan 
bir millet vardı. Bugün de adaletsizliğe, 
eşitsizliğe, ayrımcılığa, halkı yoksulluğa 
mahkûm eden düzene karşı ayağa kal-
kan bir millet var.”

“O gün Samsun’dan yola çıkan umut, 19 
Mart’tan bu yana, her gün başka bir mey-
dandan başka bir şehirden yükseliyor. Mil-
letin sesi, bugün de İzmir’den yükseliyor. 
İzmir; bu ülkenin ilk kurşunu sıktığı, son 
kalenin hep ayakta kaldığı yerdir. Bugün 
bu şehirden yükselen ses, sadece bir böl-
genin değil, bütün Türkiye’nin kaderini 
değiştirecek güce sahiptir. Türkiye’nin 
kaderini değiştirmek gözünüze zor mu 
görünüyor? Türkiye’nin istikbalini yeni-
den inşa etmek imkansız mı görünüyor? 
Umutsuzluğa düştüğünüz anlarda; yorgun, 
kırgın ve yoksul halde vatan savunmasına 
kendini adayan Türk milletini hatırlayın. 
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Ahval ve şeraitin en karanlık zamanlarında, 
bu topraklarda yeni güneşler doğacağına 
inanıp, canını dişine takan milli mücade-
le kahramanlarını hatırlayın. Bu ülke-
nin kaderi ya değişecek ya da değişecek. 
Artık yeter! Bu millet, imkanlara, kaynak-
lara sadece bir avuç kişinin ulaştığı, diğer 
herkesin ekonomik, hukuki ve toplumsal 
eşitsizliklere maruz kaldığı bir düzende 
yaşamak zorunda değildir. Bu topraklar, 
ayrımcılığa, kayırmacılığa mahkûm değil-
dir. O nedenle, her meydanda ‘Kurtuluş 
yok tek başına’ diye haykırıyoruz. Kurtu-
luş yok tek başına, yok.”

ÖZGÜR ÖZEL’IN KONUŞMASI
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, DEVA 

Partisi’nden istifa eden İzmir Milletvekili 
Seda Kaya Ösen’e rozet taktı. 2023 Genel 
Seçimlerinde DEVA Partisi kontenjanın-
dan CHP listelerinden milletvekili seçilen 
Ösen, 22 Nisan’da DEVA Partisi’nden 
istifa etmişti. Yüzbinlerce kişinin katıldığı 
mitingde “Sizlere sürprizimiz 13. milletve-
kilimiz Seda Kaya Ösen” diye anons edildi.

Özgür Özel’in açıklamasından satır baş-
ları şu şekilde: “Canım İzmir, hep sevdi-
ğim, ilk kurşunu da son kurşunu da atan 
canım İzmir. Denizin mavi yüreklerin kır-
mızı-beyaz olduğu İzmir. Merhaba İzmir, 
merhaba… Bugün çocuk yaşta geldiğim 
büyüdüğüm, okuduğum kentteyiz. Bugün 
bu meydanda milyonlar bir aradayız. Bugün 
19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor 
Bayramı. 106 yıl önce bugün Anadolu’nun 
en karanlık günlerinde Mustafa Kemal bu 
milletin İstiklal Mücadelesini Samsun’dan 
başlattı. Biz de 19 Mart dabesiyle müca-
delemizi Samsun’dan başlatmıştık. O gün 
de küresel güçlerin himayesinde bir sakın-
ca görmüyorlardı bugün de öyle. Mustafa 
Kemal o gün İngiliz esiri saraya nasıl savaş 
açtıysa biz de bugün emperyalizme memur 
olmuş azınlık hükümetine karşı demok-
rasi bayrağını Gündoğdu’dan açıyoruz.

Cumhuriyet Halk Partisi, Sevri’i 
yırtanların, Lozan’ı yapanların yedi 
düvele bu ülkenin tapu senedi-
ni kabul ettirenlerin partisidir. 
Lozan bu milletin hiçbir güce 
boyun eğmeyeceğinin belgesi-
dir. Milli Mücadelede, Türkle-
rin, Kürtlerin, Alevilerin yani bu 
ülkenin tüm renkleri vardı. Bugün 
de Türkiye’nin tüm demokratla-
rıyla bir aradayız.

Ekrem İmamoğlu’nun da 
Selahattin Demirtaş’ın da Ümit 
Özdağ’ın da hakkını savunabil-
me, hepsine birden özgürlük iste-
me cesareti demokratların yapabi-
leceği bir cesarettir. Hepe birlikte 
yükselen bir ses varsa otokratlar 
korkar, diktatörler korkar. Bura-
da olanlara selam olsun, sosyal 
demokratlar, liberal demokratlar, 

muhafazakar demokratlar, Kürt demok-
ratlara selam olsun, helal olsun.

Bu ülkeyi sandık olmadan yönetmek iste-
yenlere karşı demokrasiyi kurup sandık-
ta yarışmak için bir aradayız. 19 Mayıs’ta 
başlayan mücadele bir halk hareketidir. 
19 Mart darbesine karşı direniş de bir 
halk hareketidir. Bu topraklar celladı-
na dua eden kulların değil, zalime diz 
çökmeyen özgür bir milletin toprakları-
dır. Ey Erdoğan Gündoğdu Meydanı’nı 
görüyor musun? Biz korkuyu evde bırak-
tık. Çünkü bu Cumhuriyet’i kormayanlar 
kurdu, onlar koruyor.

Birileri nasıl söylerse söylesin, İzmir 
CHP’nin değil Cumhuriyetin ta kendisi-
nin kalesidir. Şehirleri birilerinin kalesi 
olarak görenlere, kale siyaseti, kavgadan 
medet umma siyaseti bitmiştir. Kaleler 
bitmiştir, kaleler milletindir. Cumhuriye-
tindir. Tüm kalelerimiz bu milletin istik-
baline feda olsun. Artık arkasında bu mil-
letin desteği olmayan bir iktidar var. Artık 
devletin de milletin de itimat etmediği bir 
iktidarla karşı karşı karşıyayız. Artık sıcak 
salonlardan çıkamayan, yaşlanmış, yorgun 
bir iktidar var. Milletin gözünden düş-
müş. Artık 2. parti olmuş, 5. partiyle kol 
kola girmiş bir iktidar var. Milletin rıza-
sını alamayanlar ülkeyi vesayetle yönet-
meye çalışıyorlar.

Geçmişte cürret etmeseler, 15 Mayıs 
günü İzmir işgal edildiğinde ilk kurşunu 
sıkmasalardı esaret altındaydık. 19 Mart 
darbesine karşı 23 Mart günü büyük devri-
mi yapmak üzere 15 buçuk milyon insanın 
oy kullanmaya gitmesi, 19 Mart gecesi, her 
yaştan gençlerin ama en başta üniversiteli 
gençlerinin önünde saygıyla eğiliyorum.

19 Mart Erdoğan’ın seçimi kaybettiği-
nin itirafıdır. Biz bu ülkeyi senden daha 
iyi yönetiriz diyen rakibiyle baş etmeyin-
ce onu hapse atmıştır. Demokrasiyi tram-
vay olarak görenler, yenilgiyi ilk kez tattık-
larında inmeyi tercih etmişlerdir. İki tür 

darbe var. sivil ve askeri. Türkiye’de yaşa-
nan darbenin merkezi Beştepe’dir, sila-
hı yargıdır. Darbeciler bu sefer cübbeyle 
gelmiştir. İmamoğlu’nun diplomasını iptal 
ettiler, tutukladılar. Ama 60 gündür hiçbir 
şeyi ispat edemediler. Ergenekon ve Bal-
yoz kumpaslarında olduğu gibi bu millete 
yine kumpas kurdular. Erdoğan kurmaca 
videolarla milleti kandırmaya çalışıyor ya 
biz onun gibi yapmayalım.

Biz doğruları izletelim, bu Erdoğan’a 
inancak bir taraf var mıymış yok muy-
muş? 19 Mart darbesinden 60 gün sonra 
1 aya kalmaz ortalığa belgeler dökülün-
ce birbirlerinin yüzüne bakamayacaklar 
diyen Erdoğan’a sesleniyorum. Burada 
2 milyonun üzerinde İzmirlinin gözünün 
içine baka baka söylüyorum, Ekrem Baş-
kan suçsuzdur. Kaybedeceğin için yarış-
maktan korkuyorsun. Ey Erdoğan ahtapot 
diyorsun suç örgütü diyorsun, kul hakkı-
na girmekten çekinmiyorsun.

O zaman sana meydan okuyorum gel bu 
yargılamayı TRT’den canlı yayınlayalım. 
Kim masum bu aziz millet görsün. TRT 
bu meydanı görmez, TRT bu meydandan 
vergiyi toplar, bu meydanı görmez. Burada 
TRT’nin emekçilerini selamlıyorum ama 
TRT’yi Erdoğan’a kul eden yöneticile-
re söylüyorum gün gelecek devran döne-
cek, bunu yapanlar millete hesap verecek.

Milletin iradesini parmaklıklar ardına 
hapsetmek isteyenler bilsin ki biz mille-
tin iradesini Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
vatanı nasıl savunduysa öyle savunacağız.

19 Mart darbesiyle bu milletin ekono-
misine neler yaptılar. Dün akşam yeni 
doğan, ölüm döşeğindeki hastanın cebin-
den 27’şer bini çaldılar. O parayla bütün 
emeklilerimize en düşük emekli maaşını 
30 bin  yapabilirdik. Ekrem Başkan kor-
kusuna yaktıkları rezervle 1 milyon öğret-
meni atardık. Sosyal yardıma ihtiyacı olan 
5 milyon haneye ayda 40 bin lira destek 
verebilirdik. Biz herkes için eşit yurttaşlığı 

kimsenin ötekileştirilmemesini 
savunmuş, koşulsuz demokra-
siyi savunmuşuzdur.

Erdoğan’dan bir dünya lideri, 
küresel lider çıkarmak mümkün 
değildir. Zaten yerelde demok-
rat değilsen küresel bir lider 
olamazsın ve buradan gözü-
nün içine baka baka söylüyo-
rum. Sen küresel bir lider değil, 
yerel bir diktatörsün; otokrat-
sın. Tek adamsın. Yerel dik-
tatörler, bu milletten korksun. 
Rakibini hapse atan korkaklar 
bu milletten korksun ve emin 
olun ki yenileceksiniz. Tarihte 
nice kaleler, bir çocuğun attı-
ğı çakıl taşıyla yıkılmıştır. Nice 
iktidarlar bir annenin beddu-
asıyla sarsılmış, yıkılmıştır. 23 
Mart ruhuna yenileceksiniz.
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B ornova Belediyesi’nin 19 
Mayıs Atatürk’ü Anma, Genç-
lik ve Spor Bayramı kapsa-
mında düzenlediği Gençlik 

Festivali'nin üçüncü gününde sahne 
alan Bornova Belediyesi müzik eğit-
menleri ve kursiyerlerinden oluşan 
Grup Zoza, rock müzik 
tutkunlarına unutulmaz 
bir gece yaşattı. Küçük-
park Meydanı’nda sah-
neye çıkan Grup Zoza, 
enerjik performansla-
rı ve sevilen rock parça-
larıyla izleyicileri mest 
etti. İlk kez sahne alan 
grubun özgün yorumu, 
özellikle gençlerden 
tam not aldı. Meyda-
nı dolduran üniversite 
öğrencileri ve müzikse-
verler, şarkılara coşkuy-

la eşlik etti, adeta geceye damgasını 
vurdu. “Sağlıklı Genç, Sağlıklı Gele-
cek” temasıyla oluşturulan sağlık stan-
dında gün boyu Bornovalılara ücret-
siz şeker ve tansiyon ölçümleri yapıldı. 
Özellikle HPV virüsü hakkında gerçek-
leştirilen farkındalık çalışmaları dik-

kat çekti. Pilates, zumba ve masa başı 
egzersizleri gibi sportif etkinlikler de 
yoğun katılımla gerçekleşti.

EŞKI’DEN GENÇLERE ÇAĞRI
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 

tüm Bornovalıları 19 Mayıs etkinlikle-
rine davet ederek, “Cum-
huriyetimizin teminatı olan 
gençlerimizle bir arada olma-
nın heyecanını yaşıyoruz. 
19 Mayıs, yalnızca bir tarih 
değil, bir dirilişin ve gençliğe 
duyulan sonsuz güvenin sim-
gesidir. Gelin bu akşam, bay-
ram coşkusunu hep birlikte 
yaşayalım. Hep birlikte yürü-
yelim, birlikte söyleyelim, 
birlikte umutlanalım. Borno-
va sokakları bu akşam gençli-
ğin ve Cumhuriyetin neşesiy-
le dolacak” dedi.

Gençlik 
coşkusu 
Bornova 

sokaklarında 
yükseldi
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Gençlik 
coşkusu 
Bornova 

sokaklarında 
yükseldi

Bornova’da Küçükpark’ta Grup 
Ilyada’dan unutulmaz performans
B ornova Belediyesi’nin 19 Mayıs’a özel 

düzenlediği Gençlik Festivali’nin  ikin-
ci gününde Grup İlyada’nın sahne-
si büyük ilgi görürken, gençler sağ-

lık taramaları ve spor aktiviteleriyle de buluştu. 
Bornova Belediyesi’nin müzik eğitmenlerinden 
oluşan Grup İlyada, festivalin ikinci akşamın-
da Küçükpark Meydanı’nı etnik ezgilerle dol-
durdu. Farklı kültürlerin tınılarını harmanlayan 
grup, izleyicilere müzik dolu bir gece yaşattı.

SAĞLIK DA ÖN PLANDA
“Sağlıklı Genç, Sağlıklı Gelecek” temasıyla 

kurulan sağlık standında, Bornovalılara yöne-
lik ücretsiz şeker ve tansiyon ölçümleri yapıldı. 
HPV virüsüne karşı bilgilendirme çalışmaları 
dikkat çekti. Ayrıca pilates, zumba ve masa başı 
egzersizleri gibi aktiviteler yoğun ilgi gördü.
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C HP Grup Başkan Veki-
li Ali Mahir Başarır, Bor-
nova Belediyesi’nin kısa 
bir süre önce Kazım Dirik 

Mahallesi’nde açtı-
ğı Abide-i Hürri-
yet Meydanı’ndan 19 
Mayıs’ta yapılacak İzmir 
mitingine çağrıda bulun-
du. Miting öncesi Ali 
Mahir Başarır, CHP İzmir 
Milletvekili Ednan Ars-
lan, Bornova Beledi-
ye Başkanı Ömer Eşki ve 
CHP Bornova İlçe Baş-
kanı Ertürk Çapın, Bor-
nova sokaklarında esnafı 
ziyaret ederek vatandaş-
lara Türk bayrağı dağıt-
tı ve mitinge katılım çağ-
rısında bulundu. Bando 
eşliğinde gerçekleşen tur, 
renkli ve coşkulu anlara 
sahne oldu. Abide-i Hür-
riyet Meydanı’ndan yap-
tığı açıklamada Ali Mahir 
Başarır, İstanbul Şişli’de kaldırılan 
Abide-i Hürriyet Anıtı’nın bir benze-
rinin Bornova’da yeniden yaşatıldığını 

belirterek şöyle konuştu: “Ömer Baş-
kan aynısını yapmış İzmir’e. Burada 
hemen arkamızda Atatürk başta olmak 
üzere tüm Türk devletlerinin kurucu-

larının anıtları var. Duygulanmamak 
mümkün değil. Tüm İzmirlileri Abide-i 
Hürriyet Anıtı önünden 19 Mayıs 

mitingine çağırıyoruz. Gelin Türkiye’ye 
ve dünyaya bir mesaj verelim. Siliv-
ri’deki tutsaklarımız için, demokrasi 
için, adalet için İzmir’de buluşalım.”

Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki de miting 
öncesinde yaptığı açık-
lamada şu ifadelere yer 
verdi: “İzmir, tarih boyun-
ca Cumhuriyet’in, adaletin 
ve özgürlüğün sesi olmuştur. 
Bornova’dan yükselen bu 
çağrı sadece bir miting değil, 
halkın iradesine sahip çıkma 
kararlılığıdır. Abide-i Hürri-
yet, bugün burada sadece bir 
anıt değil; aynı zamanda bu 
kararlılığın simgesidir.”

CHP’nin son dönem-
de Türkiye genelinde ger-
çekleştirdiği mitingle-
rin en güçlü halkalarından 
biri olması beklenen İzmir 
buluşması, büyük bir 
demokrasi şölenine dönüş-
meye hazırlanıyor. Katılı-

mın milyonları bulması beklenirken, 
İzmir bir kez daha halkın vicdanı ve 
özgürlük taleplerinin merkezi olacak. 

Ali Mahir Başarır, Izmir’e tarihi çağrısını 
Bornova Abide-i Hürriyet’ten yaptı
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B ornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, CHP İzmir Millet-
vekili Ednan Arslan ile altya-
pıdan sosyal projelere, pazar-

yerlerinden sivil toplum kuruluşlarına 
uzanan kapsamlı saha turu gerçek-
leştirdi. Tüm gün süren programda, 
Bornova’yı adım adım dolaşan ve yatı-
rımları yerinde inceleyen ikili, vatan-
daşlarla bir araya gelip sorunları dinle-
di, çözüm önerilerini paylaştı.

Işıklar Mahallesi Muhtarı Neca-
ti Karabulut ve Egemenlik Mahallesi 
Muhtarı Şerif Ali Altıparmak’ın katılı-
mıyla Işıkkent’ta projelendirilen taziye 
evinin temeli atıldı. Altındağ Merkez 
Mahallesi’ndeki yol yapım çalışmaları-
nı da yerinde incelendi. Eşki ve Arslan, 
beton mikserinin başına geçti, ekiplere 
kolaylıklar diledi.

ARSLAN: ‘’BORNOVA’NIN 
ÇEHRESI DEĞIŞIYOR’’

Işıkkent ve Merkez Mahallesi pazar-
yerlerini gezen Eşki ve Arslan, tezgâh 
başındaki esnafla ve alışveriş yapan 
vatandaşlarla bol bol sohbet etti, talep-
leri not aldı. Gün sonunda Kazım 
Dirik Mahallesi’ndeki Abide-i Hürri-
yet Meydanı’nda kısa bir gezinti yapan 
ikili, ardından Makedonya Debre Kül-
tür ve Yardımlaşma Derneği, Tahtacı-

lar Derneği ve Afyonkarahisar Akçaşar 
Köyü Kültür ve Dayanışma Derneği’ni 
ziyaret etti.

Söz verdikleri yatırım ve çalışmala-
rı bir bir gerçekleştirdiklerini söyleyen 
Başkan Eşki, “Mahalle kültürünü ve 
toplumsal dayanışmayı güçlendirecek 
taziy evi, Işıkkent’in sosyal altyapısına 
önemli katkı sağlayacak. Yol çalışmala-
rımız da hız kesmeden devam edecek” 
dedi. Bornovalıların yaşamına doğ-
rudan dokunan alanlarda olmayı bir 
sorumluluk olarak gördüklerini belir-
ten Eşki, “Esnafımızın da, halkımızın 
da yanındayız. Sivil toplum kuruluşla-

rıyla işbirliği bizim yönetim anlayışımı-
zın temel taşı. Kültürden dayanışma-
ya her alanda birlikte hareket etmeye 
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

CHPli milletvekilleri olarak  yerel 
yönetimlerle el ele olduklarını söyle-
yen Ednan Arslan ise “Bornova’nın 
çehresini değiştiren, vatandaşların 
yaşam kalitesini artıran çalışmala-
rı yerinde görmek, Bornovalılar ile iç 
içe olmak  beni çok mutlu etti. Sürek-
li alandayız ve böylesi çalışmalara her 
zaman katkı koymaya hazırız. Borno-
va Belediyesi’ne ve Başkan Eşki’ye çok 
teşekkür ediyorum” dedi. 

Bornova’da yatırım, dayanışma
ve halkla buluşma turu
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Bornova Belediyesi, emektar
bürokratını onurlandırdı

Koronavirüs nedeniyle 8 Şubat 
2021 tarihinde hayatını kaybe-
den Bornova Belediyesi Eski Baş-
kan Yardımcısı Zerrin Gençtürk’ün 
adı, Bornova Belediyesi Şehir Tiyat-
rosu (BBŞT) Akademi’nin bulundu-
ğu Ek Hizmet Binası ve Şehircilik 
Kütüphanesi’ne verildi. Barba-
ros Mahallesi’ndeki yapıya “Zerrin 
Gençtürk Ek Hizmet Binası ve Şehir-
cilik Kütüphanesi” adı verilirken, 
düzenlenen tören duygu dolu anlara 
sahne oldu. Törene Devlet Eski Baka-
nı Akın Gönen, Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, Bornova Beledi-
yesi Eski Başkanları Prof. Dr. Kamil 
Okyay Sındır ve Olgun Atila’nın yanı 
sıra, meclis üyeleri, iş dünyasından 
isimler, Zerrin Gençtürk’ün ailesi, 
yakınları ve çok sayıda mesai arka-
daşı katıldı. Gözyaşları kadar guru-
run da paylaşıldığı törende, Zerrin 
Gençtürk’ün yaşamı ve Bornova’ya 
kattıkları bir kez daha hatırlandı.

Zerrin Gençtürk’ün eşi Cengiz 
Gençtürk törende yaptığı konuşmada 
eşini şu sözlerle anlattı:  “Çok iyi bir 
eş, iyi bir anne, özverili, çalışkan ve 
yardımsever bir bürokrattı. Herke-

se kapısı açıktı, hiçbir kimseyi ayırt 
etmezdi. Biz ailesi olarak her zaman 
kendisiyle gurur duyduk, duyuyo-
ruz. Başta Bornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki olmak üzere, adının 
bu binada yaşatılmasına katkı koyan 
herkese çok teşekkür ediyorum.”

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, törende yaptığı konuşmada 
duygularını, “Zerrin abla uzun yıl-
lar Bornova Belediyesi’nde çalış-
tı ve sadece belediye çalışanlarına 
değil, Bornova’ya çok önemli katkılar 
sundu. Onu sadece bir binada yaşat-
maya çalışmıyoruz; onun Bornova’ya 
kattığı emeği, değeri, imzayı görü-
nür kılmaya çalışıyoruz. Bugün 
Türkiye’nin en başarılı kooperatifle-
rinden biri olarak gösterilen Anka-
ra Büyükşehir Belediyesi’nde yap-
tığı çalışmalarla da Türkiye’nin en 
modern kentlerinden birine imzasını 
attı. Şimdi onun yetiştirdiği arkadaş-
larla bugün Bornova’da önemli işler 
yapıyoruz. Böyle başarılı bürokrat-
lar sayesinde bu ülke ayakta kalıyor. 
Onun için yapılan her şey bizim için 
bir onurdur. Allah gani gani rahmet 
eylesin” sözleriyle ifade etti.

2009 – 2014 yılları arasında Bor-
nova Belediye Başkanlığı görevi 
yapan Prof. Dr. Kamil Okyay Sındır 
da törende yaptığı konuşmada Zer-
rin Gençtürk’ün mesleki disiplini ve 
insanî yönüne dikkat çekerek, “Işini 
en iyi şekilde yapan saygın bir bürok-
rattı. ODTÜ mezunu olarak mes-
leğini çok iyi bir şekilde yaptı. Asla 
kusur kabul etmezdi. Ekibine ve tüm 
çalışanlara anne şefkatiyle yakla-
şan biriydi. Onunla çalışmak hepi-
miz için bir onur vesilesi oldu” diye 
konuştu.

Bir diğer Bornova Belediyesi önce-
ki dönem Başkanı Olgun Atila ise 
törende yaptığı konuşmada Zerrin 
Gençtürk ile ilgili kişisel bir anısı-
nı da paylaşarak, “1995 yılında bir 
mimar olarak tanıdığım, sonra bele-
diye meclis üyesi ve belediye baş-
kanı olarak birlikte çalıştığım çok 
değerli bir bürokrattı. Devlet gibi bir 
kadındı ama içinde bir kız çocuğu 
vardı. Onu kaybettiğimiz gün olan 8 
Şubat’ta üçüncü kızım dünyaya geldi. 
Bu tarih benim için hem hüznün hem 
de mutluluğun tarihi oldu” ifadeleri-
ni kullandı.
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ADD Bornova'da Güney Temiz’in 
anısıyla birlik ve umut mesajı

Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD) 
Bornova Şubesi’nin 15. Olağan Genel 
Kurulu, kısa bir süre önce yaşamı-
nı yitiren Gençlik Kolları eski Başka-
nı Güney Temiz’in anısına, Büyük-
park içindeki Ayfer Feray Açıkhava 
Tiyatrosu’nda gerçekleştirildi. Duygu-
sal anların yaşandığı genel kurul, vefa 
ve Atatürkçü düşünceye bağlılık vur-
gusuyla öne çıktı.

MÜBECCEL TIMAÇ: “BIR 
TARAFIMIZ KARANLIK, BIR 
TARAFIMIZ AYDINLIK”

ADD Bornova Şube Başkanı 
Mübeccel Timaç, “Bir tarafımız üzgün 
bir tarafımız mutlu. Çünkü genç-
lik kollarında yetişmiş Güney Temiz’i 
52 gün önce kaybettik, çok üzgünüz. 
Aynı gençlik kollarımızda yetişmiş 
Ömer Eşki ise bizim aydınlık yüzümüz 
ve gururumuz olarak bugün Borno-
va Belediye Başkanı. Atatürkçü düşün-

ceye ülkemizin içinde bulunduğumuz 
ortamda kadın haklarından eğitim-
de fırsat eşitliğine her alanda daha çok 
ihtiyacımız var. Bilimden sanata pek 
çok alanda yaşanan gerileme bizlerin 
sorumluluğunun ne kadar büyük oldu-
ğunu gösteriyor” dedi.

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki ise yaptığı duygusal konuşma-
da, hayatını kaybeden yol arkadaşı 
Güney Temiz’e dair anılarını ve Ata-
türkçü düşünceye olan bağlılığını dile 
getirdi. Eşki, “Güney Temiz ile tanıştı-
ğımda sanki ikizimi, kardeşimi bulmuş 
gibi oldum. O ADD’de gençlik kolları 
başkanlığı yaparken ben CHP’de aynı 
görevi aldım. Sonra daha farklı görev-
ler üstlendik. ADD’den yetişen bir 
belediye başkanı olarak hem Musta-
fa Kemal Atatürk’e verdiğimiz sözün, 
hem de Güney ile kurduğumuz hayal-
lerin takipçisi olacağım” diye konuştu.

Konuşmasının sonunda Başkan Eşki, 
ADD Bornova Şubesi’ne tahsis edilen 

binanın anahtarını derneğin Onursal 
Başkanı Doğan Aygen’e teslim ederek 
büyük alkış aldı.

YENI YÖNETIM BELIRLENDI
Yapılan oylama sonucunda yeni 

yönetim, denetleme ve disiplin kurulla-
rı ile genel merkez delegeleri belirlen-
di. Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki ise en yüksek oyu alarak genel 
merkez delegesi seçildi.

Yönetim Kurulu Üyeleri: Mübeccel 
Timaç, Necla Seyrek, Arda Kalaycı, S. 
Öykü Dikli, Şan İsmail Demir, Necat 
Kahveci, Haydar Karakuş, Tacettin 
Bulut, Tansu Akarsu.

Denetleme Kurulu: Ahmet Tokem, 
Mehmet Biriç, Sevda Yılmaz.

Disiplin Kurulu: Yusuf Metin, 
Doğan Baran Mengüç, Atıf Yıldız.

Genel Merkez Delegeleri: Ömer 
Eşki, Doğan Aygen, Ahmet Tokem, 
Necat Kahveci, Arda Kalaycı, S. Öykü 
Dikli.
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400 eserlik Seramik ve Çini 
Sergisi büyük ilgi gördü

B ornova Belediyesi Hobi ve 
Beceri Edindirme Kursları 
kapsamında düzenlenen Sera-
mik ve Çini Sergisi, Peterson 

Köşkü yanı Hobi ve Beceri Edindir-
me Kurs Merkezi’nde sanatseverlerle 
buluştu. İki gün açık kalan sergi, büyük 
ilgi gördü. Sergiyi ziyaret eden Başkan 
Ömer Eşki: “Sanatla büyüyen bir Bor-
nova hayalimiz var ve bunu hep birlikte 
inşa ediyoruz” dedi.

Bornova Belediyesi Kültür İşleri 
Müdürlüğü’nün organizasyonuyla açı-
lan sergide, alanında deneyimli eğit-
menler Şafak Akçura ve Hülya Gül’ün 
yürüttüğü atölyelerde eğitim alan kur-
siyerlerin 400’e yakın özgün eseri yer 
aldı. Şafak Akçura’nın atölyesinde eği-
tim gören 99 öğrenci, serbest konulu 

çalışmalarını sergilerken; Hülya Gül’ün 
atölyesinden 98 kursiyer ise yaş grup-
larına göre iki ayrı kategoride üretim 
yaptı. Çocuk kursiyerler serbest çalış-
malarıyla, yetişkinler ise “oyun” temalı 
eserleriyle dikkat çekti. Satranç takım-
ları, xox ve go gibi oyunlardan ilham 
alınarak üretilen özgün figürler ziyaret-
çilerin büyük beğenisini kazandı.

Kursiyerlerden Sevinç Çapkın 
Yemez, “Yeşilova Höyüğü” temalı sat-
ranç takımıyla serginin en dikkat çeken 
eserlerinden birine imza attı. Kazı ala-
nından çıkan buluntulardan esinlene-
rek hazırladığı bu özel takımı, Yeşilova 
Höyüğü Ziyaretçi Merkezi’ne hediye 
eden Yemez’e bu anlamlı katkısından 
dolayı ayrıca teşekkür edildi.

Sergiyi ziyaret eden Bornova Beledi-

ye Başkanı Ömer Eşki, eserleri tek tek 
inceleyerek kursiyerlerle sohbet etti. 
Başkan Eşki, “Burada yalnızca seramik 
ve çini değil, aynı zamanda sabır, emek 
ve yaratıcılık görüyoruz. Bornova’da 
sanatla iç içe bir yaşam kültürünü hep 
birlikte inşa ediyoruz. Her yaştan yurt-
taşımıza hitap eden bu kurslarla, sana-
tı herkesin hayatının bir parçası haline 
getirmeyi hedefliyoruz. Kursiyerleri-
mizi ve onları yönlendiren değerli eğit-
menlerimizi yürekten kutluyorum” 
diye konuştu.

Eğitmenler Şafak Akçura ve Hülya 
Gül, bir yıl boyunca özveriyle çalışan 
tüm kursiyerleriyle gurur duyduklarını 
dile getirerek, “Sanatı hayatlarının bir 
parçası haline getiren herkese teşekkür 
ediyoruz” dedi.
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Müzeciliğin yeni yol haritası 
Bornova’da çizildi
B ornova Belediyesi ile Ulus-

lararası Müzecilik Derne-
ği işbirliğiyle düzenlenen 
“Müzecilikte Yeni Paradig-

malar” başlıklı çalıştay, Müzecilik 
Haftası kapsamında Yeşilova Höyüğü 
Ziyaretçi Merkezi’nde gerçekleştirildi. 
Çalıştay, müzecilikteki dönüşümleri 
ele almak, çağdaş uygulamaları tartış-
mak ve farklı bakış açılarını bir araya 
getirmek amacıyla düzenlendi. Çalış-
taya, Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, müze kurucusu ve kültür insa-
nı Kenan Yavuz, Uluslararası Müze-
cilik Derneği Başkanı Derya Manav, 
müze profesyonelleri, akademisyenler 
ve kültür alanında çalışan uzmanlar 
katıldı. Etkinlikte, müzecilik pratiği-
nin güncel yönleri tartışmaya açıla-
rak çağdaş müzecilik anlayışına katkı 
sunacak yaklaşımlar ele alındı.

ÇALIŞTAYDAN TARIHE YOLCULUK
Katılımcılar için düzenlenen tarih 

turunda Bornova Belediyesi Müze 
Müdürü Şükrü Koçak, kısa süre önce 
açılan Abide-i Hürriyet Parkı hak-
kında bilgi verdi. Ardından, Yeşilo-
va Höyüğü Kazı Heyeti Başkanı Doç. 

Dr. Zafer Derin, Yeşilova ve Yassı-
tepe Höyükleri’nde süren arkeolo-
jik kazı çalışmaları hakkında sunum 
yaptı. Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, ilçenin kültürel mirasını 
gelecek nesillere aktarmak adına kap-
samlı çalışmalar yürüttüklerini belir-
terek, “Bu hedef doğrultusunda Müze 
Müdürlüğümüzü kurduk. Bugün 
burada gerçekleştirdiğimiz çalışta-
yın da yeni çağın müzecilik anlayışı-
na öncülük edeceğine inanıyorum. 
Emeği geçen herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi

Uluslararası Müzecilik Derne-
ği Başkanı Derya Manav, İzmir’in 
müzecilik alanında çok önemli adım-
lar attığını vurguladı. “Müzeler artık 
sadece geçmişi anlatan değil, gele-
ceğe yön veren mekânlar. Bornova 
Belediyesi’yle işbirliği içinde yaptığı-
mız bu çalıştayda güç birliği hedefle-
dik. Katkı ve ev sahipliği için Borno-
va Belediyesi’ne teşekkür ediyoruz” 
ifadelerini kullandı. Manav, ayrıca, 
çalıştayda ortaya çıkan bilgi ve değer-
lendirmelerin dijital platformlarda 
yayımlanarak tüm araştırmacıların 
erişimine açılacağını da belirtti.
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POLAT’IN KOLTUĞU BOŞ KALDI
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T arihi Kentler Birliği Genel 
Sekreteri ve İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi (İBB) Genel 
Sekreter Yardımcısı Dr. Mahir 

Polat’ın Bornova Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen Uluslararası Borno-
va Tarih ve Kültür Sempozyumu’nun 
açılış oturumuna katılması planlanmış-
tı. Ancak İBB’ye yapılan operasyon-
lar nedeniyle ev hapsinde tutuklu bulu-
nan Polat sempozyum gününe kadar 
serbest bırakılmayınca, sempozyum 
Polat’ın boş koltuğuyla başladı.

Belediye Başkanı Ömer Eşki, Polat’ı 
“çağın dervişi” olarak tanımlayarak 
tutukluluğunu eleştir-
di. Yerel yöneticilerin 
ve akademisyenlerin 
yoğun ilgi gösterdiği 
sempozyumda kültü-
rel mirasın korunma-
sı ve sürdürülebilirliği 
vurgulandı ve Yeşilo-
va Höyüğü’nün 8 bin 
500 yıllık geçmişi öne 
çıkarıldı.

Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, 
yaptığı açılış konuş-
masında Dr. Mahir 
Polat’ı “çağının dervi-
şi” olarak tanımlaya-
rak, “Kültürel mirasın 
korunması konusun-
da Türkiye’ye büyük 

katkılar sunan bir bilim ve kültür 
insanı. Sağlık problemleri nedeniyle 
Silivri’de bir zindan yerine ev hapsinde 
tutuklu yargılanıyor. Türkiye’yi tutuk-
lu gazeteciler ve siyasetçiler ülkesi hali-
ne getirmek isteyenlere karşı müca-
dele eden birileri var. Ben gelecekte, 
‘Direndiler ve kazandılar’ diye tarif 
edilen bir Türkiye’nin hayalini kuruyo-
rum” dedi.

Sempozyum, ulusal ve uluslarara-
sı düzeyde akademisyenler, kültürel 
miras uzmanları ve kent yöneticilerinin 
katılımıyla gerçekleşti. Açılış, “Yerel 
Yönetimler ve Kültürel Miras Yöne-

timi” başlıklı oturumla başladı. Otu-
rumun moderatörlüğünü İzmir Yük-
sek Teknoloji Enstitüsü’nden Prof. Dr. 
Koray Velibeyoğlu üstlendi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi eski 
Başkanı Aziz Kocaoğlu, Home-
ros Vadisi, Roma Antik Tiyatrosu ve 
Agora kazıları gibi projeleri anlatarak, 
“İzmir merkezi hükümetten destek 
almasa da kendi dinamikleriyle tarihi-
ni korumayı başardı” dedi. Prof. Dr. 
Velibeyoğlu ise “Desteklerin en önem-
li yönü sürekliliktir” diyerek katıldı.

Kazı Heyeti Başkanı Doç. Dr. Zafer 
Derin, İzmir’in tarihini 5000 yıl-

dan 8500 yıla çıka-
ran çalışmaları anlat-
tı. Prof. Dr. Kamil 
Okyay Sındır ise 
belediye başkanlı-
ğı döneminde Yeşilo-
va Höyüğü’ne kuru-
lan ödüllü ziyaretçi 
merkezinin önemini 
hatırlattı.

İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi CHP 
Grup Başkanvekili 
Altan İnanç ise açılış-
ta “Kent yöneticileri 
olarak devraldığımız 
mirası bozulmadan 
geleceğe aktarmak en 
temel görevimiz” şek-
linde konuştu.
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Iklim diplomasisinde Bornova imzası
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B ornova Bele-
diyesi, Avrupa 
Birliği tara-
fından des-

teklenen ve başvuru 
sahibi olduğu “Yerel 
Yönetim Hizmetle-
rinde Sürdürülebilir 
Ulaşım ve Su Yöneti-
mi (STORMLOG)” 
Projesi kapsamında 
Portekiz’in başken-
ti Lizbon’a önemli bir 
çalışma ziyareti ger-
çekleştirdi. 5-9 Mayıs 
2025 tarihleri arasın-
da düzenlenen tek-
nik program, Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki’nin liderliğinde, Yaşar Üni-
versitesi ve Avrupa Enerji Kentleri Ağı 
(Energy Cities) ortaklığıyla hayata geçi-
rildi. Başkan Eşki, uluslararası görünür-
lüğünü artırmaya yönelik bu temasların, 
Bornova’nın güçlenmesine önemli kat-
kılar sunduğunu söyledi.

YEŞIL ŞEHIR UYGULAMALARI 
YERINDE GÖRÜLDÜ

STORMLOG Projesi aracılığıy-
la iklim ve enerji yönetimi alanların-
da uzun vadeli stratejik planlamaya 
katkı sunacak bilgi ve deneyim kazan-
mayı hedefi ile gerçekleştirilen ziyaret, 
Bornova’nın çevreye duyarlı kentleşme 
vizyonunu güçlendiren ve yerel düzey-
de uygulamaya dönük yeni stratejilerin 
geliştirilmesine olanak tanıyan önemli 
bir adım oldu.

Ziyaretin ilk gününde Lizbon Bele-

diyesi ile iş birliği içinde çalışan “Lis-
boa E-Nova – Enerji ve Çevre Ajansı” 
ziyaret edildi. Burada, Lizbon’un iklim 
taahhütleri, sera gazı salımlarını azalt-
ma hedefleri ve yeşil altyapı uygulama-
ları paylaşıldı. Doğal parklar, kent içi 
yeşil koridorlar ve çevreci kent planla-
ma stratejileri, Bornova için ilham verici 
örnekler sundu.

-Sel riskine karşı akıllı çözümler
Programın ikinci gününde heyet, 

Lizbon’un sel riskini azaltmak için geliş-
tirdiği Genel Drenaj Planı kapsamın-
da inşa edilen devasa yeraltı tünellerini 
inceledi. Campolide bölgesindeki şanti-
ye gezisinde, yağmur sularının yönetimi 
ve altyapı sistemlerinin uzun vadeli etki-
leri ele alındı.

Sürdürülebilir ulaşım sistemleri-
ni incelemek amacıyla CARRIS (toplu 
taşıma operatörü) ve EMEL (bisiklet 
paylaşım koordinasyon merkezi) ile tek-
nik toplantılar yapıldı. Elektrikli araç 

altyapısı ve şarj sistemleri konusun-
da Mota-Engil Renewing firmasıy-
la detaylı görüşmeler gerçekleştirildi. 
Lizbon’un düşük karbon salımı hedef-
leri doğrultusunda yürüttüğü ulaşım 
politikaları Bornova heyetinin dikka-
tini çekti. 

Su yönetimi konusunda Lizbon’un 
EPAL (şehir su yönetimi şirketi) yet-
kilileriyle yapılan görüşmelerde, sür-
dürülebilir içme suyu temini ve altyapı 
yönetimi masaya yatırıldı. GEBALIS 
kurumuyla yapılan toplantıda ise sos-
yal konutlarda enerji verimliliği uygu-
lamaları ve enerji odaklı sosyal politi-
ka modelleri incelendi.

IKLIM DOSTU BELEDIYECILIKTE 
ULUSLARARASI DIYALOG

Ziyaretin son gününde Lizbon Beledi-
yesi Başkan Yardımcısı Filipe Anacore-
ta Correia ile gerçekleştirilen görüşme-
de, iki belediye arasında sürdürülebilir 
şehircilik politikaları üzerine işbirliği fır-
satları değerlendirildi. Hareketlilik stra-
tejileri, enerji verimliliği ve yenilenebilir 
enerji yatırımları konularında ortak pro-
jeler geliştirilmesi kararı alındı.

LIZBON BÜYÜKELÇISI’NI ZIYARET
Bornova heyeti ayrıca Türki-

ye Cumhuriyeti’nin Lizbon Büyükel-
çisi Haldun Koç’u da ziyaret ederek, 
yerel yönetimler düzeyinde ikili iş bir-
liğini artırmaya dönük fikir alışverişin-
de bulundu. Bornova Belediyesi’nin 
gerçekleştirdiği çalışmanın Türkiye ile 
Portekiz’i yerel düzeyde yakınlaştırdığı 
ifade edildi.
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B ornova Belediyesi ile İzmir 
Goethe Enstitüsü arasındaki 
iş birliklerini güçlendirmek 
ve geliştirmek amacıyla Dra-

malılar Köşkü’nde önemli bir top-
lantı gerçekleştirildi. Toplantıya Bor-
nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
İzmir Goethe Enstitüsü Müdürü Dr. 
Anne Schönhagen’in yanı sıra beledi-
ye bürokratları ile Goethe Enstitüsü 
yetkilileri katıldı.

Toplantının açılışında konuşan 
İzmir Goethe Enstitüsü Müdürü Dr. 
Anne Schönhagen, kurumun İzmir’de-
ki kültürel, sanatsal ve dil alanın-
daki çalışmalarını aktardı. Bornova 
Belediyesi’nin uluslararası iş birlikleri-
ne açık ve yaratıcı yaklaşımından duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi.

EŞKI: “HEPIMIZIN MUTLAKA 
BIR ALMAN YAKINI VARDIR”

Toplantıda konuşan Bornova Bele-
diye Başkanı Ömer Eşki, Türkler ve 
Almanlar arasındaki kültürel bağların 
tarihi ve güçlü bir temele dayandığı-
nı belirterek, “Bizim kuşak iyi bilir; ya 
Almanya’ya çalışmaya giden bir yakı-
nımız, ya da Almanya’da doğmuş bir 
akrabamız mutlaka vardır. Bu sade-
ce bir ekonomik göç hikayesi değil; iki 
halk arasında kurulan insani bir bağ-

dır. Bornova Belediyesi olarak biz de 
bu bağı kültür, sanat ve eğitim yoluyla 
daha da güçlendirmek istiyoruz” dedi.

“HER TÜRLÜ IŞBIRLIĞINE HAZIRIZ”
Başkan Eşki konuşmasında, “Dış 

İlişkiler Müdürlüğümüzden Ar-Ge 
Müdürlüğümüze, Sosyal Yardım İşle-
ri Müdürlüğümüzden Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğümüze, Müze 
Müdürlüğümüzden Tiyatro Müdür-
lüğümüze kadar tüm birimlerimiz 

yenilikçi yaklaşımları, güçlü kurum-
sal yapıları ve batıya dönük vizyonla-
rıyla uluslararası iş birliklerine hazır. 
Goethe Enstitüsü ile birlikte gençlere, 
kadınlara ve sanata dokunan projeleri 
birlikte hayata geçirmek istiyoruz” ifa-
delerini kullandı.

Toplantının sonunda Bornova Bele-
diye Başkanı Ömer Eşki, İzmir Goet-
he Enstitüsü Müdürü Dr. Anne 
Schönhagen’e ve heyetine Homeros 
büstü hediye etti.

Bornova’da Goethe Enstitüsü 
ile iş birliği buluşması
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Bornova’da kesin hesaba meclis onayı
B ornova Belediyesi’nin 2024 

Mali Yılı Kesin Hesabı, Bele-
diye Meclis toplantısında 
kabul edildi. Meclis Başkan 

Vekili Tansel Ertürk tarafından yöne-
tilen toplantıda bütçeyi değerlendi-
ren CHP Grup Başkanvekili Yağmur 
Yurdakul Özkan, gelir gerçekleşme 
oranının yüzde 86,15’e, gider gerçek-
leşme oranının ise yüzde 91,44’e ulaş-
tığı bütçeyi bütçeyi başarılı buldukla-
rını ifade ederek sosyal belediyecilik 
vurgusu yaptı. Bornova Belediyesi’nin 
Mayıs ayı olağan meclis toplantısının 
ikinci oturumu, Meclis Başkan Vekili 
Tansel Ertürk başkanlığında gerçek-
leştirildi. Toplantıda görüşülen 2024 
Mali Yılı Kesin Hesabı, oy çokluğuyla 
kabul edildi.

RAKAMLARLA 2024 BÜTÇESI
2024 yılı için öngörülen gelir bütçe-

si 2 milyar 4 milyon 10 bin TL olarak 
belirlenmiş, ret ve iadeler son-
rası bu rakam 2 milyar TL’ye 
sabitlenmişti. Yıl içinde 709 
milyon TL’lik ek bütçe ile bir-
likte tahmini gelir toplamı 2 
milyar 709 milyon TL’ye yük-
seldi. Gerçekleşen net gelir ise 
2 milyar 332 milyon 818 bin TL 
oldu. Bu gelirin 386 milyon 523 
bin TL’si tahakkuk fazlası ola-
rak 2025 yılına devredildi.

Gider tarafında ise yıl başın-
da belirlenen 2 milyar 246 mil-
yon TL’lik bütçeye 859 milyon 
TL’lik ek ödenek eklendi. Böy-

lece net gider bütçesi 3 milyar 105 mil-
yon TL’ye çıktı. 2024 yılı sonunda ger-
çekleşen toplam gider 2 milyar 839 
milyon 79 bin TL oldu.

ÖZKAN: “GERÇEKLEŞME 
ORANLARI BAŞARILI”

CHP Grup Başkanvekili Yağmur 
Yurdakul Özkan, “Tahmini bütçenin 
gelir gerçekleşme oranı yüzde 86,15 
iken, gider gerçekleşmesi yüzde 91,44. 
Başarılı bir gerçekleşme oranı olduğu-
nu düşünüyoruz” dedi. Özkan konuş-
masında şu ifadelere yer verdi: 

“Gelirlerimizin toplam oranı başa-
rılı kabul edilebilecek düzeyde. Bazı 
sapmaların temel sebebi vatandaşın 
ekonomik durumu. Personel gider-
leri konusuna gelince, ülke enflas-
yonuna bakıldığında personeli koru-
manın gerekliliği ortadadır. Sosyal 
yardım, kadın-aile, kültür, spor gibi 

alanlarda yapılan 80 milyon TL’lik 
harcamanın da küçümsenmeye-
cek bir rakam olduğunu düşünüyo-
ruz. Sermaye giderleri ve büyük ona-
rımlar için ayrılan oranlar da üretim 
ve yatırım açısından tatmin edici. 
Kamu kurumlarına yapılan ödemele-
rin eksiksiz gerçekleştiğini ve hiçbir 
borcun bulunmadığını görmekteyiz. 
Ulaşım, temizlik, sosyal yardım gibi 
alanlara öncelik verilerek bütçe yük-
sek gerçekleşme oranı ile tamamlan-
dı. Emek veren tüm çalışanlara teşek-
kür ederiz”

Meclis Başkan Vekili Tansel Ertürk 
ise ekonomik öngörülerin zorluğuna 
dikkat çekerek, “Bugün Maliye Baka-
nı bile yaptığı tahminleri geri çekmek 
zorunda kalıyor. Kurumsal, rasyo-
nel bir ekonomi politikamız olmadığı 
sürece bu tür sapmalar yaşanacaktır. 
Belediyeler sosyal belediyecilik yap-
mak zorundadır” diye konuştu.
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Başkan Eşki’den genç 
basketbolcularla 
moral buluşması
B ornova Belediye Başka-

nı Ömer Eşki, Türkiye 
Şampiyonası’na katılacak olan 
Bornova Belediyespor U18 

Basketbol Takımı ile bir araya gelerek 
başarılar diledi. Genç sporcuların cen-
tilmence mücadele etmesinin önemine 
vurgu yapan Eşki, takıma moral verdi.

BORNOVA BELEDIYESPOR 
MERSIN’DE PARKEYE ÇIKACAK

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, U18 Basketbol Takımı ile bir 
araya gelerek Türkiye Şampiyonası 
öncesinde başarı dileklerini 
iletti. Oyunculara centilmenliğin 
ve mücadele ruhunun önemini 
vurgulayan Eşki, “Kazansak da 

kaybetsek de önemli olan iyi mücadele 
etmek” dedi.

19-25 Mayıs tarihleri arasın-
da Mersin’de düzenlenecek U18 
Erkekler Türkiye Şampiyonası’nda 
ülke genelinden 16 takım yer ala-
cak. Bornova’nın temsilcisi, Karşıya-
ka, Vamos ve İstanbul Ticaret Odası 
takımları ile D Grubu’nda yer alacak.

ZORLU YOLCULUK BAŞARIYLA 
TAMAMLANDI

U18 Erkek A Ligi’ni dördüncü sıra-
da tamamlayan Bornova Belediyes-
por, önce bölge, ardından Anado-
lu Şampiyonaları’nda gösterdiği üstün 
performansla Türkiye Şampiyonası’na 
katılma hakkı kazandı. 
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Ikinci Kent Bostanı 
Koşukavak’ta açıldı
B ornova Belediyesi, dezavantajlı 

mahallelerdeki ev kadınlarını 
üretime katmak amacıyla Kent 
Bostanları projesinin ikinci-

sini Koşukavak Mahallesi’nde hayata 
geçirdi. 52 kadının ata tohumlarla üre-
tim yaptığı bostan, sosyal dayanışma-
yı güçlendiren güvenli bir alan sunu-
yor. Açılışta konuşan Başkan Ömer 
Eşki, “Kadının olduğu yerde hayat 
güzelleşir” derken, CHP Kadın Kolla-
rı MYK Üyesi Rahşan Halat Hazlıoğlu 
da tarımda kadın emeğinin görünürlü-
ğüne dikkat çekti. Sağlıklı gıdaya eri-
şim ve kadınların güçlenmesi açısından 
önemli bir adım olarak öne çıkan Kent 
Bostanı’nın açılışı, yanındaki Atatürk 
Kültür Merkezi STK Yerleşkesi’nde 
geniş katılımla gerçekleşti. Açılışa, 
CHP Kadın Kolları MYK Üyesi Rah-
şan Halat Nazlıoğlu, CHP İzmir İl 
Kadın Kolları Başkanı Zahide Kurun, 
CHP Bornova ilçe yöneticileri, meclis 
üyeleri, muhtarlar ve çok sayıda vatan-
daş katıldı. Açılışın ardından fidanlar 
toprakla buluşturuldu.

EŞKI: “KADININ OLDUĞU YERDE 
HAYAT GÜZELLEŞIR”

Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki törende yaptığı konuşmada, kent 
bostanlarının sadece üretim alanı değil, 
kadınların sosyal yaşamda daha görü-
nür olacağı güvenli ortamlar sundu-
ğunu belirtti. Başkan Eşki, “Eskiden 
muhtarlar benden park isterdi. Şimdi 
ise parkları kaldırmamı… Çünkü 
kadınlar ve çocuklar için güvenli alan-
lar olmaktan çıktı. Biz de parkla-
ra alternatif olarak Kent Bostanları’nı 
düşündük. Kadınların toprakla buluş-
ması, hayatın her alanında dönüşüm 
sağlar. Kadının elinin değdiği yerde 
olumsuzluklar barınamaz. Bir bostanı 

açtığımız gün, bir sonrakini planlama-
ya başlıyoruz çünkü biliyoruz ki kadın 
varsa hayat var” dedi.

CHP Kadın Kolları MYK Üyesi 
Rahşan Halat Hazlıoğlu ise 14 Mayıs 
Dünya Çiftçiler Günü’nün anlam ve 
önemine değinerek şunları söyledi: 
“Cumhuriyet’in kurucusu Atatürk, tarı-
mı kalkınmanın temeli olarak görmüş-
tü. Bugün ise üretici borç batağında, 
tarım neredeyse tamamen dışa bağımlı. 
Özellikle kadın çiftçiler için tablo daha 
da zorlu. Toprakla özdeşleşen kadının 
üretimde görünmez kılınması, mülki-
yet hakkına erişememesi, ücretsiz aile 
işçisi olarak sayılması sistemin en temel 
sorunlarındandır. Ancak tüm bu olum-
suzluklara rağmen üretmeye devam 

eden kadınlar, bu ülkenin gıda bağımsız-
lığının teminatıdır. Onları yalnız bırak-
mayacağız.” Açılışta söz alan Koşukavak 
Muhtarı Senem Üzer ve Birlik Mahalle-
si Muhtarı Sami Akdağ, projeye öncülük 
eden Bornova Belediyesi’ne ve Başkan 
Eşki’ye teşekkür etti.

DAYANIŞMA, GIDA GÜVENLIĞI 
VE GÜÇLÜ KADINLAR

5 dönüm üzerine kurulan bostanda, 
kadınlar kendilerine ayrılan 25 met-
rekarelik alanda sebzelerini üretirken 
kimyasal kullanmadan sağlıklı gıdalar 
da yetiştiriyor. Bu sayede hem aile büt-
çesine katkı sağlanıyor hem de mahalle 
dayanışması güçleniyor.
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Bornova’da fidanlar toprakla 
buluştu, gönüller birbirine kavuştu

B ornova Belediyesi, 10-16 Mayıs 
Dünya Engelliler Haftası’nı 
“Farkındayız, Birlikte Güç-
lüyüz” sloganıyla düzenlediği 

etkinliklerle kutluyor. Engelli bireyler 
ve aileleri, Erzene Mahallesi 19 Mayıs 
1919 Parkı’nda doğayla iç içe bir etkin-
likte bir araya geldi. Etkinlikte parka 
fidan diken, boyama yapan ve çeşitli 
oyunlar oynayan engelli bireyler ve aile-
leri açık havanın tadını çıkardı.

BAŞKAN EŞKI: “ENGELLERI 
BIRLIKTE AŞACAĞIZ”

Etkinliğe Bornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki eşi Beste Eşki ile katıldı. 
Başkan Eşki, çocuklarla birlikte çeşit-
li türlerde ağaç fidanlarını toprakla 
buluşturdu. Etkinlikte renkli palyaço-
lar, yüz boyama stantları ve oyun alanla-
rı ile çocuklara neşe dolu anlar yaşatıl-
dı. Katılımcılar, Başkan Eşki ile bol bol 
hatıra fotoğrafı çektirdi.

Etkinlik boyunca çocuklarla yakından 

ilgilenen Başkan Ömer Eşki, “Engellilik 
bir eksiklik değil, toplumsal bir sorum-
luluktur. Bornova’da bu sorumluluğu 
hep birlikte taşıyoruz. Fidan dikimiyle 
sadece doğayı değil, dayanışmamızı da 
büyütüyoruz. Bugün burada bir araya 
gelen çocuklarımızın gözlerindeki mut-
luluk, ne kadar doğru bir yolda olduğu-
muzu bize gösteriyor. Engelleri birlikte 

aşacağımıza olan inancımız tam” dedi.
Bornova Belediyesi’nin Dünya Engel-

liler Haftası etkinlikleri, 16 Mayıs Cuma 
günü saat 14.00’te Büyükpark’taki Ayfer 
Feray Açıkhava Tiyatrosu’nda düzenle-
necek “Dansla Farkındalık” etkinliği ile 
devam edecek. Etkinlikte engelli birey-
lerin dans performansları izleyicilerle 
buluşacak. 
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B ornova Belediyesi ve Borno-
va Kent Konseyi ev sahipli-
ğinde düzenlenen Türkiye 
Kent Konseyleri Birliği Bölge 

Toplantısı, “Değişen Kentlerde Kent-
li Haklarını Yeniden Düşünmek” 
temasıyla  Bornova’da gerçekleştiril-
di. Yerel yönetimlerin daha katılım-
cı ve etkili hale gelmesini amaçlayan 
toplantı, siyaset, medya, ticaret, aka-
demi ve sivil toplumdan çok sayıda 
ismi bir araya getirdi.

Toplantının açılış konuşması-
nı yapan Bornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, “Kent konseyleri, 
demokrasiyi sadece seçimlerden iba-
ret görmeyen bir yerel yönetim anla-
yışının temel taşıdır. Biz Bornova’da 
her mahallede, her sokakta yurttaşın 
söz hakkı olduğu bir yönetim anlayışı 
kurmak istiyoruz. Kent konseyleri bu 
hedefin en güçlü aracıdır” dedi.

Toplantıya katılan önemli isimler 
arasında; 24. Dönem İzmir Milletve-
kili ve Balkan Stratejik Araştırmalar 

Merkezi Başkanı Rıfat Sait, Türki-
ye İnternet Medya Birliği Başkanı Dr. 
Süleyman Basa, Ankara Kent Konse-
yi Başkanı ve Ankara Ticaret Odası 
Başkan Vekili Halil İbrahim Yılmaz 
ile Gaziantep’ten Birlik Danışmanı 
Ekrem Aslan yer aldı. Etkinlik önce-
sinde, Türkiye Kent Konseyleri Birli-
ği heyeti İzmir Valisi Süleyman Elban 
ve Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki ile bir araya gelerek kamu ve 
yerel yönetim ilişkileri, kentlilik bilin-
ci ve yurttaş katılımı üzerine görüş 
alışverişinde bulundu.

Toplantıda konuşan Türkiye Kent 
Konseyleri Birliği Genel Başkan Yar-
dımcısı Mürsel Sabancı, kent konsey-
lerinin toplumsal katılım kültürüne 
sunduğu katkıları anlattı. Etkinlik-
te dikkat çeken bir diğer sunum ise 
Av. Cüneyt Altıparmak’a aitti. “Yeni 
Bir Dünyanın Eşiğindeyiz” başlıklı 
konuşmasında dijitalleşmenin yalnız-
ca teknik değil, aynı zamanda derin 
bir toplumsal dönüşüm yarattığını 

belirtti. Altıparmak, Cemil Meriç’in 
“Yaptığınız her hareket, gelecek 
hayatlarımızın kaderini gizlemekte” 
sözünü anımsatarak, bugünkü karar-
ların geleceği nasıl şekillendireceğini 
vurguladı.

Ankara Kent Konseyi Başkanı Halil 
İbrahim Yılmaz, Ankara'daki uygu-
lamalardan örnekler sunarak, kent 
konseylerinin belediyelerle kurduğu 
çözüm odaklı ilişkileri anlattı. Borno-
va Kent Konseyi Başkanı Av. Doğan 
Baran Mengüş ise farklı ülkelerde-
ki yerel katılım araçlarını aktararak 
Türkiye için uygulanabilir modeller 
üzerine değerlendirmelerde bulundu.

Toplantının sonunda, kent kon-
seylerinin daha aktif, kapsayıcı ve 
çözüm üreten yapılar haline getiril-
mesi yönünde ortak bir irade ortaya 
kondu. Çalıştay, yurttaşların yöneti-
me etkin katılımını sağlayacak yapı-
ları güçlendirmek adına önemli bir 
adım olarak kayıtlara geçti.

Katılımcı yerel yönetimin 
rotası Bornova’da çizildi
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B ornova Belediyesi, ruhsat 
işlemlerini kolaylaştırmak ama-
cıyla ‘e-ruhsat’ uygulaması-
nı hayata geçiriyor. Meclis 

Salonu’nda yapılan tanıtım toplantısı-
na katılan Başkan Ömer Eşki, bu adı-
mın belediyenin dijital dönüşüm vizyo-
nunun bir parçası olduğunu vurguladı. 
Eşki, amaçlarının vatandaşların hizmet-
lere daha hızlı ve memnuniyetle ulaş-
masını sağlamak olduğunu belirtti. Yeni 
sistemle birlikte yapı ruhsatı işlemlerini 
internet üzerinden daha pratik şekilde 
tamamlayabilecek. Bornova Belediye-
si, vatandaşların ruhsat işlemlerini daha 
hızlı ve kolay bir şekilde yapabilmesi-
ni sağlamak amacıyla kurumsal internet 
sitesi üzerinden sunacağı e-ruhsat uygu-

lamasını tanıttı. Bornova Belediyesi 
Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen bilgi-
lendirme toplantısına, Ruhsat Müdürlü-
ğü personeli ile uygulamanın doğrudan 
muhatabı olan vatandaşlar katıldı.

BORNOVA’DA DIJITAL DÖNEM
Sunumun ardından soru-cevap bölü-

müyle devam eden toplantıya Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki de katıla-
rak sürecin vizyon boyutunu anlattı.

Başkan Ömer Eşki, Bornova 
Belediyesi'nin son bir yılda üç temel 
dönüşüm üzerinde çalıştığını belirte-
rek, “Kentsel dönüşüm, yeşil dönü-
şüm ve dijital dönüşüm. Bu üç başlık, 
bizim Bornova için seçtiğimiz yol hari-
tasını oluşturuyor. E-ruhsat uygulama-

sı da bu dijital dönüşüm vizyonumuzun 
önemli bir adımıdır” diye konuştu.

BORNOVALININ HAYATINI 
KOLAYLAŞTIRACAK

Dijital dönüşümün sadece belediye 
içinde teknoloji kullanımını artırmak-
la sınırlı olmadığını vurgulayan Eşki, 
amaçlarının vatandaşların da bu dönü-
şümden doğrudan faydalanması oldu-
ğunu söyledi. Özellikle ruhsat süreçle-
rinde yaşanan yavaşlık ve bürokratik 
engellerin hem vatandaşlar hem de 
sektör profesyonelleri için ciddi bir 
sorun olduğunu belirten Eşki, “Bu 
sadece Bornova’nın değil, birçok bele-
diyenin ortak sorunu. Biz bu noktada 
çözüm üretiyoruz” ifadelerini kullandı.

Bornova'da Dijital
Dönüşüm hız kazanıyor
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B ornova Belediye Başka-
nı Ömer Eşki, STORM-
LOG Projesi kapsamın-
da Yaşar Üniversitesi’nde 

düzenlenen enerji verimliliği ve 
elektrifikasyon eğitimine katılarak, 
genç mühendis adaylarına iklim 
mücadelesindeki rollerinin önemi-
ni anlattı. Eğitimde, sürdürülebilir 
enerji sistemleri üzerine teknik bil-
giler paylaşan Eşki, gençlerle tec-
rübelerinden bahsederek bilinç-
li bireyler olarak sürecin parçası 
olmaya davet etti.

Avrupa Birliği ve Türkiye Cumhu-
riyeti tarafından finanse edilen, Bor-
nova Belediyesi’nin Yaşar Üniversi-
tesi ve Avrupa Enerji Kentleri Ağı 
(EnergyCities) ortaklığıyla yürüttü-
ğü STORMLOG Projesi kapsamın-
da genç mühendis adaylarına yöne-
lik önemli bir eğitim düzenlendi. 
"Yerel Yönetim Hizmetlerinde Sür-
dürülebilir Ulaşım ve Su Yönetimi" 
başlığını taşıyan proje çerçevesin-
de, Yaşar Üniversitesi Enerji Sistem-
leri Mühendisliği 1. sınıf öğrencile-
ri enerji verimliliği ve elektrifikasyon 
konularında bilinçlendirildi.

Eğitime katılarak öğrencilerle bir 
araya gelen Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Eşki, belediyenin iklim 
değişikliğiyle mücadelede yürüttüğü 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. Sür-
dürülebilir kent vizyonunun yalnız-
ca fiziksel yatırımlarla değil, bilinçli 
bireylerle mümkün olabileceğini vur-
gulayan Eşki, “Geleceğin enerji sis-
temleri, bugünün bilinçli gençleriyle 
şekillenecek. Bu alanda çalışan, üre-
ten, sorgulayan ve sorumluluk alan 
bir gençlik iklim adaleti mücadele-
sinde en güçlü dayanağımız. Bornova 
Belediyesi olarak gençlerle yan yana 
yürümekten gurur duyuyoruz” diye 
konuştu.

Eğitime, CHP’de genel sekre-
terlik görevi de yapan 25, 26 ve 27. 
dönem milletvekili, Bornova Bele-
diyesi eski başkanlarından Prof. 
Dr. Kamil Okyay Sındır da katıl-
dı. Sındır, 2009 -2014 yılları arasın-
daki Bornova Belediye Başkanlı-
ğı sırasında Avrupa Enerji Kentleri 
(Energy Cities) Başkan Yardımcılı-
ğı, Avrupa Belediyeler ve Bölgeler 
Konseyi Siyasi Komite Üyeliği ile 
Ulusal Fotovoltaik Güç Sistemleri 
Platformu Üyeliği’nde bulunmuştu.

EĞITIMDE ENERJI VERIMLILIĞI
Eğitim, Yaşar Üniversite-

si Enerji Sistemleri Mühendisliği 
Bölümü’nden Dr. Öğr. Üyesi Emrah 
Bıyık tarafından verildi. Katılımcılara 
enerji verimliliğinin önemi, bireysel 
davranışların enerji tüketimine etkisi, 
elektrifikasyonun iklim değişikliğiyle 
mücadeledeki stratejik rolü ve sürdü-
rülebilir sistemlere geçişteki gerekli-
likler detaylı biçimde aktarıldı. 

“Iklim kriziyle mücadelede 
en büyük gücümüz gençler”

BAŞKAN EŞKI’DEN GELECEĞIN MÜHENDISLERINE MESAJ:
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B ornova Belediyesi Mayıs Ayı 
Meclis Toplantısı’nda Kent 
Konseyi İhtisas Komisyo-
nu kurulması ve Çevre Koru-

ma ve Kontrol Müdürlüğü’nün oluş-
turulması oy birliğiyle kabul edildi. 
Başkan Ömer Eşki, bu adımların katı-
lımcı demokrasi ve çevre mücadelesi 
açısından önemine dikkat çekti. Mec-
lise, CHP’li Yağmur Özkan’a yönelik 
hakarete karşı kadınların sessiz eylemi 
damga vururken, genç yaşta yaşamını 
yitiren Bornovalı siyasetçi ve bürokrat 
Güney Temiz’in adının EVKA-3’te bir 
parka verilmesi kararı oybirliği ile alın-
dı. Bornova Belediyesi Mayıs Ayı Ola-
ğan Meclis Toplantısı’nın birinci oturu-
mu, Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki başkanlığında gerçekleştirildi.

KENT KONSEYI IHTISAS KOMISYONU 
OY BIRLIĞIYLE KURULDU

Toplantıda, kent yaşamının ve hem-
şehrilik bilincinin geliştirilmesi, kentin 
hak ve hukukunun korunması; sürdürü-
lebilir kalkınma, çevreye duyarlılık, sos-
yal yardımlaşma ve dayanışma; hesap 
sorma ve hesap verme, katılım, yöne-
tişim ve yerinden yönetim ilkelerini 
hayata geçirmeye çalışan Bornova Kent 
Konseyi’nin faaliyetlerini daha verimli 
ve etkili şekilde sürdürebilmesi amacıy-
la Belediye Meclisi’nde “Kent Konseyi 
İhtisas Komisyonu” kurulması önerge-
si oy birliğiyle kabul edildi. Komis-
yon üyeliklerine Melek Kartal, Ahmet 
Tokem, Cem Arıkan, Osman Zeki 
Özkebabçı ve Adem Kasacı seçildi.

Başkan Eşki, “Bu bir vizyon-
dur. Bugün dünyada, özellikle de 
Avrupa’da yani model aldığımız Batı 
demokrasilerinde kent konseyleri, top-
lumun doğru şekillenmesi ve katılım-
cılığın artırılması için olmazsa olmaz 
yapılardır. Türkiye’de de kent konsey-
lerinin önemi gittikçe artıyor. Özellikle 
kentleşmiş ilçelerde bu yapıların ağırlı-
ğı daha fazla hissediliyor, bu da aslında 
kentleşmenin bir göstergesidir. Katı-
lımcılığı artırmak açısından çok önemli 
ve daha demokratiktir. Böylece Bele-
diye Başkanı da devreden çıkar, süreç 
doğrudan meclise gelir. Bu yönleriyle 
kent konseyleri, bizim politika olarak 
ön plana çıkarmak istediğimiz yapılar-
dır. Kent Konseyi’nin daha aktif çalı-
şabilmesi ve doğru yönlendirilebilmesi 

adına bir ihtisas komisyonu kurulması-
nın doğru olacağını düşündük. Yöne-
timi daha yaygın hale getirmek için 
yaptığımız bu çalışmada tüm meclis 
üyelerinin desteğini istiyorum” dedi.

ÇEVRE KORUMA VE KONTROL 
MÜDÜRLÜĞÜ GELIYOR

Mecliste, yeni kurulacak olan Çevre 
Koruma ve Kontrol Müdürlüğü’nün 
çalışma usul ve esaslarını belirleyen 
yönetmeliğin görüşülmesine ilişkin 
önerge de oy birliğiyle kabul edildi. 
Başkan Ömer Eşki, çevre sorunlarının 
tüm dünya için büyük bir tehdit oluş-
turduğunu vurgulayarak, “Kurulacak 
yeni müdürlükle birlikte yeşil dönüşüm 
hedefimiz doğrultusunda çevre konu-
sundaki çalışmalarımızı daha etkin 
şekilde sürdürebileceğiz. Çevre ile ilgi-
li çalışmaları şu anda İklim Değişikliği 
ve Sıfır Atık Müdürlüğümüz üzerinden 
yürütüyoruz. Dış İlişkiler Müdürlü-
ğümüzün iklimlendirme projeleri ve 
AR-GE Müdürlüğümüzün bu konuda-
ki katkıları da var. Ancak yeni kuraca-
ğımız müdürlük sadece bu alanda faa-
liyet yürütecek, akademik çalışmaları 
ve dünyadaki iyi uygulamaları da takip 
edecek” ifadelerini kullandı.

MECLISTE KADINLARDAN 
SESSIZ AMA GÜÇLÜ TEPKI

Toplantıda, İzmir Büyükşehir Bele-
diye Meclisi'nde AK Partili Mec-
lis Üyesi Erdal Seyitler’in, CHP Grup 
Sözcüsü Yağmur Özkan'a yönelik 
küfürlü söylemine karşı gösterilen tep-
kiler de gündeme taşındı. CHP Borno-
va Kadın Kolları ve Bornovalı kadın-
lar, üzerlerinde “Güç sende” yazılı 
tişörtlerle mecliste sessiz bir eylem 

gerçekleştirdi.
Eylemin ardından AK Parti Grup 

Sözcüsü Akın Dalgıç, “Bornova Bele-
diye Meclis Üyeleri olarak yaşanan 
olayı üzüntüyle karşıladığımızı belirt-
mek isteriz. Meclis çatısı altında hiç-
bir şekilde hakarete yer olmamalı-
dır. Sayın Yağmur Yurdakul Özkan’ın 
yanında olduğumuzu belirtirken, bu 
olayların tekrar etmemesi adına sağ-
duyulu davranmanın hepimizin sorum-
luluğu olduğunu hatırlatmak isterim. 
Hep birlikte daha yapıcı ve sağlıklı bir 
meclis ortamı yaratacağımıza Cumhur 
İttifakı olarak inandığımızı söylemek 
istiyorum” dedi.

Yağmur Yurdakul Özkan ise gös-
terilen hassasiyet için AK Parti 
Grubu’na teşekkür ederek, “Kendile-
riyle bir yıldır bu meclis çatısı altında 
birlikteyiz. Samimiyetlerinden hiç şüp-
hem yok. Gereğinin yapılması konu-
sunda da gerekli duruşu sergiledik-
lerine inanıyorum. Bu konuda bir 
beklentimiz olduğunu ifade etmek isti-
yorum. Yanımızda olan, destek veren 
herkese çok teşekkür ediyorum” şek-
linde konuştu.

Başkan Eşki ise konunun siyaset 
üstü bir mesele olduğunun altını çize-
rek, “Burada bir insan hakkı ihla-
li durumu var ve insan hakları siyaset 
üstü bir meseledir. İyi temennilerinize 
teşekkür ederim” dedi.

GÜNEY TEMIZ’IN ADI 
BORNOVA’DA YAŞAYACAK

Gazetecilikle başladığı kariyerinde, 
TBMM Basın Danışmanlığı, Karşıyaka 
Belediyesi Basın Müdürlüğü ve Bele-
diye Başkan Yardımcılığı görevlerinin 
ardından, Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Basın Yayın ve Halkla İlişki-
ler Daire Başkanı olarak görev yapar-
ken geçirdiği ani kalp krizi sonucu 
genç yaşta hayatını kaybeden Güney 
Temiz’in adı Bornova’da ölümsüzleşti-
riliyor. CHP Gençlik Kolları’ndan iti-
baren birlikte siyaset yaptığı Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki tara-
fından sunulan önerge doğrultusun-
da, Temiz’in uzun yıllar ikamet ettiği 
EVKA-3 Mahallesi 119/3 ile 121 sokak 
kesişimindeki parka “Güney Temiz 
Parkı” adı verilecek ve parka bir büstü 
konulacak. Önerge meclisten oy birli-
ği ile geçti.

Bornova’da demokrasi, çevre ve 
dayanışma için yeni dönem
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400 bin yazlık fide
üreticiyle buluşuyor
B ornova Belediyesi, kır-

sal mahallelerdeki üretici-
lere destek olmak amacıyla 
400 bin yazlık sebze fidesinin 

dağıtımına başladı. İlk dağıtım Beşyol 
Mahallesi’nde yapıldı ve 10 farklı cins-
ten 20 bin fide üreticilere ulaştırıldı. 
Fideler, belediyenin yerel tohum mer-
kezinde üretilen atalık tohumlardan 
yetiştirildi. Dağıtımların süreceği 12 
mahallenin kırsal statüsü için Bornova 
Belediye Meclisi kararı geçti, Büyük-
şehir Meclisi’nden onay bekleniyor.

Bornova Belediyesi tarafından üre-
tilen 400 bin yazlık sebze fidesinin kır-
sal mahallelere ücretsiz dağıtımı baş-
ladı. İlk etapta Beşyol Mahallesi’nde 
gerçekleşen törende üreticilere 20 bin 
fide ulaştırıldı.

Beşyol Mahallesi’nde düzenlenen 
dağıtım töreni özellikle kadınların 
yoğun ilgisine sahne oldu. Domates, 
tatlı ve acı biber, siyah uzun patlı-
can ve topan patlıcan fideleri, Bor-
nova Belediyesi Ekolojik Kent Yerel 
Tohum Merkezi’nde atalık tohumlar-
dan yetiştirildi.

Törende konuşan Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, kırsal mahalleler-
deki üretimin devamlılığına verdikleri 
önemi vurgulayarak, “Yerel tohumla-
rımızla ürettiğimiz fideleri hem vatan-
daşlarımızın sağlıklı gıdaya erişimi 
hem de köy pazarlarımızın güvenilirli-
ğini korumak için dağıtıyoruz. Bu fide-
ler sadece toprağı değil, Bornovalının 
geleceğini de yeşertecek” dedi.

Başkan Eşki ayrıca, son meclis kara-

rı ile kırsal mahalle statüsüne dönen 
12 mahallenin tamamında fide dağı-
tımının gerçekleşeceğini belirtti. Söz 
konusu mahallelerin resmen köy sta-
tüsü alması için Bornova Belediye 
Meclisi’nde kararın geçtiğini, İzmir 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nden 
onay beklendiğini de hatırlattı.

ÜRETICIDEN TEŞEKKÜR
Fide dağıtım törenine katılan üre-

ticiler, Bornova Belediyesi’nin deste-
ğinden duydukları memnuniyeti dile 
getirdi. Üreticiler, “Üretimimizi sür-
dürmek, atalık domatesleri, biberle-
ri yetiştirmemiz için bu destek çok 
önemli. Belediyemiz sağ olsun, bu 
fideler bize nefes oldu” ifadelerini 
kullandı. 
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B ornova Belediyesi ile Ege Damacı-
lar Derneği iş birliğinde düzenle-
nen 4. Uluslararası Dama Turnuvası, 
Uğur Mumcu Kültür ve Sanat Mer-

kezi Çok Amaçlı Salonu’nda gerçekleştirildi. 
Türkiye’nin dört bir yanından ve yurt dışından 
gelen toplam yüz damacı, kıyasıya rekabe-
tin yaşandığı turnuvada hünerlerini sergiledi. 
Turnuvada Göksel Kaya birinci, Müslüm Çeri 
ikinci, Kadir Irmak üçüncü, Murat Keser dör-
düncü, Rahmi Ekren ise beşinci oldu. Başarılı 
damacılar ödüllerini Bornova Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Cem Arıkan’ın elinden aldı.

EŞKI: “GELENEKSEL ZEKA 
OYUNLARINA SAHIP ÇIKIYORUZ”

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
organizasyonla ilgili olarak, “Dama gibi gele-
neksel ve kültürel değeri yüksek zeka oyun-
larını desteklemekten büyük mutluluk duyu-
yoruz. Bornova’yı yalnızca bilimde ve sanatta 
değil, sporda ve akıl oyunlarında da bir 
çekim merkezi haline getirmeye devam ede-
ceğiz” ifadelerini kullandı.

TEŞEKKÜR MESAJI
Ege Damacılar Derneği Onursal Başkanı 

Murat Keser ile Dernek Başkanı Resul Gün-
düz, turnuvaya verdikleri destekten ötürü 
Bornova Belediyesi’ne ve Başkan Ömer 
Eşki’ye teşekkür etti. Gündüz, “Yerel yöne-
timlerin desteği, dama gibi kültürel değerleri-
mizin yaşatılması adına çok kıymetli” dedi.

Damada uluslararası buluşma
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“Sürücü Kursu  
Dünyasının 

Uzman 
Liderleri 

Hizmetinizde”

“TecrübemizHer Zaman Garantimizdir”

DANIŞMAK

ücretsizdir

“Sürücü Eğitiminde Doğru Adres”

GEÇ KALMADAN MEVCUT SİSTEM İLE EHLİYETİNİZİ ALIN
STAJYER EHLİYETTEN ÖNCE SON DÖNEMLER

175 Sokak No:6 Küçükpark
Bornova/İZMİR

0 232 342 25 55

6 Adet Biometrik Fotoğraf

Nüfus Cüzdanı Fotokopisi

Sağlık Raporu - Diplama
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